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ПИТАНИЯ
от

Йордан Илиев Нейков -  общински съветник при Общински съвет -  Свищов,
мандат 2023-2027 година

УВАЖАЕМИ Г-Н ГЕНЧЕВ,

На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното самоуправление 
и местната администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 76, ал. 2 от 
Правилника за организацията и дейността на Общински съвет -  Свищов, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 
моля да получа отговор на следните питания:

Питане 1: Система за управление на отпадъците в селата на община Свищов.

Въпрос 1: Защо Общината въвежда в селата нова система за управление на 
отпадъците/сметосъбиране, при условие че Общината няма необходимата 
организационна готовност (няма яснота колко често ще се извозват отпадъците; има 
домакинства с липсващи индивидуални кошове за отпадъци; неяснота по отношение на 
бизнес организациите и генерираните от тях отпадъци)?

Въпрос 2: Защо на територията на община Свищов, в населените места където е 
въведена новата система за управление на отпадъците, има домакинства/имоти, които 
са заплатили ТБО за 2024 г., но не им е предоставен индивидуален контейнер за битови 
отпадъци?
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Питане 2: Допълнителна информация относно системата за управление на 
отпадъците в селата на община Свищов.

Въпрос 1: Защо, въпреки че има решение на общинския съвет (Решение №29, 
прот. № 5 от 21.12.23 г.), сметоизвозването на контейнерите от населените места в 
общината да се извършва на 14 дни, съответното решение не се спазва и контейнерите 
се извозват на интервал по-дълъг от 14 дни?

Въпрос 2: Гореизложените проблеми в още по-голяма степен засягат бизнес 
организациите на територията на Общината, където е въведена новата система за 
управление на отпадъците. Какви съдове ще получат бизнес организациите и как ще се 
организира сметоизвозването им?

Питане 3: Във връзка е изложените проблеми в питания 1 и 2, в част от селата в 
община Свищов се появяват нерегламентирани сметища. Какви мерки ще бъдат 
предприети, за да се преустанови тази незаконна практика?

С уважение:

(общински съветник при Общински съвет -  Свищов)


